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Министар спољних послова Србије Ивица Дачић изјавио је да нема места
размишљањима да ће новоизабрани председник Америке Донлад Трамп сада вратити
Косово Србији, нити да ће Америка сада сипати доларе на Србију.

  

  

- Од Доналда не треба очекивати чуда. Ми смо такав народ, лако полетимо и мислимо да
ће сад Америка само да сипа доларе Србији. Срби су одмах полетели и "вратили Косово"
- наводи Дачић.
  Први потпредседник Владе Србије и министар спољних послова Србије Ивица Дачић
не зна да ли ће се победом Трампа променити ситуација, али се томе нада.

  

- Од Трампа не треба очекивати чуда. Ми смо такав народ, лако полетимо и мислимо да
ће сада Америка само да сипа доларе Србији. Морам да кажем да ће САД и даље
заступати и бранити своје интересе као што ће и Србија своје. Једино што верујем да ће
се променити је да ће ослабити притисци на Србију и да ћемо у Вашингтону добити неки
други, бољи третман, од оног који смо имали деценијама.

  

Дачић, међутим, не верује да ће нам Трамп вратити Косово.

  

- То су безвезне приче. Косово је наше, српско. Ми не треба да гледамо ко ће нам шта
поклонити или вратити, већ да се сваког дана боримо за напше људе на Косову и да
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сачувамо то наше срве а Косово, то јесте у Стбији. То ова влада ради - каже Дачић.

  

Јеремић није међу фаворитима за председника Србије

  

Поводом предстојећих председничких избора у Србији, Дачић каже да не види Вука
Јеремића међу фаворитима.

  

- Мислим да Вук није међу фаворитима, не зна ни да ли ће се кандидовати - каже Дачић.
  Он додаје да се не плаши ничије кандидатуре.

  

- Не плашим се никога. нема разлога за то, јер нисам плашљив - рекао је Дачић.

  

Вучић: Дачић превише воли да спава

  

На све учесталије примедбе Александра Вучића, да Дачић превише воли да спава,
Дачић каже да ради по цео дан.

  

- Ја радим по цео дан, до касно у ноћ. Мој посао је специфичан. Пре неки дан сам због
састанка интерпола морао да радим од 4 ујутру а синоћ ми је уз Џонсона гост био
министар из Гватемале. Са њим сам остао до 3 ујутро. Био је одушевљен Србијом и
гостопримством. Ето то је мој радни дан - рекао је Дачић

  

(Ало) 
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